
Al darrer ple municipal, va sorgir una qüestió que no podem deixar passar 

per alt. A propòsit d’un prec presentat pel senyor Valls, per a millorar la 

situació contractual que tenen alguns dels treballadors de la Brigada 

Municipal, l’alcaldessa va manifestar que “alguna d’aquestes persones que 

està treballant, de fet, treballava per l’ajuntament, no hem trobat amb 

quina mena de contracte, per tant, com a mínim hem intentat posar-los 

en uns contractes concrets i que puguin tenir una Seguretat Social i unes 

condicions” i citant-la novament: “ sí que ens semblava important que 

aquesta gent tingués aquests contractes dins de l’ajuntament”. “I en 

qualsevol cas, assegurats”. “Ho dic per persones que estan treballant ara, 

assegurades, que feien feina per aquest ajuntament, sense cap mena de 

contracte”. Segons l’exalcalde, Lluís Valls, eren “Feines de repartiment” les 

de les persones sense contracte, com si aquestes feines quedessin 

exemptes de tota normativa laboral. 

És un secret a veus que la gestió del PSC a Gelida estava marcada per 

l’opacitat i, com es va evidenciar en l’anterior ple, contravenint qualsevol 

tipus de legislació laboral. Des de la CUP Gelida estem atònits davant les 

revelacions de les que es va fer gal·la al darrer ple. 

Considerem indispensable alçar totes les catifes de l’ajuntament, destapar 

tots els casos d’irregularitats comeses per l’anterior ajuntament. Vam dir 

que tombaríem el règim, és el moment d’anar-hi. 

ERC, Primàries, En Comú, com a integrants de l’ajuntament, ens sorprèn 

que conscients d’aquesta situació, ens n’haguéssim d’enterar de 

casualitat, a les acaballes d’un ple i per una intervenció del propi 

exalcalde, que se li va girar en contra. El que va sortir al darrer ple va ser 

molt greu i pot ser constitutiu de delicte. 

Així doncs, és el moment de ventilar-ho tot. 

  



MOCIÓ DE LA CUP INSTANT A L’AJUNTAMENT DE GELIDA  

A DESENVOLUPAR UNA AUDITORIA EXTERNA. 

 
 

 

 

 

 

 

ANTECEDENTS DE FET. 

Al plenari del passat 19 de novembre de 2019, es va fer públic que hi havia persones treballant 

per l’Ajuntament de Gelida sense contracte, sense donar d’alta a la Seguretat Social, 

contravenint tota legislació laboral. 

 

EXPOSICIÓ. 

Com a part indispensable per l’investidura de l’Alcaldessa, es va pactar aixecar catifes i fer una 

auditoria a l’Ajuntament, per saber el punt de partida. 

 

ACORD. 

Demanem al Ple que impulsi als propers 10 dies hàbils, comptant a partir de demà, sense 

dilacions ni excuses, una auditoria complerta dels comptes de l’Ajuntament, duta a terme de 

forma externa i independent, que comprengui des del començament de l’anterior mandat fins 

l’actualitat. 

 


